



【 INSENTIF PELANCONGAN 2017 】

----- Ho Chi Minh, Vietnam.

Tarikh Pelancongan : **April 2018**

Tempoh Kempen : **Bulan Bonus Oktober 2016 - Bulan Bonus Disember 2017**

Untuk melayakkan diri, anda perlu mengekalkan PBV bulanan 200 BV sebagai syarat kelayakan asas.

Syarat-syarat kelayakan untuk mengumpul mata adalah seperti berikut:

√ Setiap penajaan **5 ahli baru** dengan pembelian minimum 200BV dalam setiap borang pembelian (PPF) maka anda akan layak mendapat **1 mata** Insentif Pelancongan ke Ho Chi Minh, Vietnam.

DAN

Pangkat	Syarat-syarat Kelayakan Pencapaian dalam salah satu bulan	Mata
SM (Silver Manager) dan ke atas	Mempunyai 3 atau 4 QM Line yang Aktif dan Personal Group Bonus Value (PGBV) 2000 BV (4000 BV bagi setiap line yang aktif)	1
	Mempunyai 5 atau 6 QM Line yang Aktif dan Personal Group Bonus Value (PGBV) 1000 BV (4000 BV bagi setiap line yang aktif)	2
	Mempunyai 7 QM Line yang Aktif dan Personal Group Bonus Value (PGBV) 200 BV (4000 BV bagi setiap line yang aktif)	3

Syarat-syarat dan Peraturan :

1. Terbuka kepada semua pengedar Avail Malaysia SAHAJA.
2. Nilai wang bagi setiap mata akan dikira daripada jumlah jualan syarikat (BV) dan jumlah kelayakan mata setiap bulan.
3. Jumlah nilai wang yang dikumpul hanya untuk Insentif Pelancongan Avail Tahun 2017 sahaja.
4. Nilai wang yang dikumpul TIDAK BOLEH dipindah milik kepada pihak ketiga, ditukar kepada wang tunai, produk atau dipindah kepada kempen yang lain.
5. Insentif pelancongan ini termasuk tiket penerbangan pergi dan balik, penginapan dan makanan. Sebarang kos tambahan akan ditanggung oleh pengedar itu sendiri.
6. Tempat berkumpul untuk bertolak ialah Kuala Lumpur International Airport (KLIA) atau KLIA2.
7. Pihak syarikat berhak menukar ganjaran ini kepada ganjaran lain yang sama nilai. Syarikat Avail berhak mengubah syarat-syarat dan peraturan-peraturan di atas tanpa sebarang notis.

【尔微伴您 2017 遨游海外】

----- 胡志明, 越南

旅游日期: 2018 年 4 月

活动期限: 2016 年 10 月花红月份至 2017 年 12 月花红月份

欲享受此旅游奖励, 首先您每个月必须保持个人花红值 200BV 为基本条件。

收集分数之条件如下:

√ 每保荐 5 位新传销商并各在一张产品订购单购买最少 200BV 您将会获得 1 分旅游奖励。

与

阶级	合格条件 在任何一个达到	分数
SM (Silver Manager) 或以上	拥有 3 或 4 条活跃的合格经理线及个人组织花红值 2000 BV (每条活跃线以 4000 BV 为准)	1
	拥有 5 或 6 条活跃的合格经理线及个人组织花红值 1000 BV (每条活跃线以 4000 BV 为准)	2
	拥有 7 条活跃的合格经理线及个人组织花红值 200 BV (每条活跃线以 4000 BV 为准)	3

条例与条规 :

1. 公开于所有尔微马来西亚传销商。
2. 每一分的旅游奖励值是以公司每月总业绩及总合格奖励分数计算。
3. 所累积的旅游奖励值只限兑换 2017 年尔微旅游奖励。
4. 所累积的旅游奖励值不可以转让于他人、兑换现金、产品或换取其他奖励。
5. 此旅游奖励包含来回机票、住宿和膳食。其他任何额外的费用将由传销商自行负责。
6. 集合与出发地点是吉隆坡国际机场(KLIA) 或 KLIA2 机场。
7. 公司将保留以其他同等价值奖励取代之权利。
8. 本公司有权在没有发布通告的情况下修改以上的条例与条规。

【 INCENTIVE TRIP WITH AVAIL 2017 】

----- Ho Chi Minh, Vietnam

Travelling Date: **April 2018**

Campaign Period: **October Bonus Month 2016 - December Bonus Month 2017**

You are required to maintain a minimum monthly PBV of 200BV to qualify for this incentive.

Terms and condition for point earning are stated as follow:

√ You will be rewarded **1 Traveling Incentive point** to Ho Chi Minh, Vietnam with every sponsor of 5 new members and with minimum purchase of 200BV in a single Product Purchase Form (PPF).

AND

Rank	Qualifications Achieve any one of below in any month	Point
SM (Silver Manager) and above	Possess 3 or 4 Active QM Line and Personal Group Bonus Value (PGBV) 2000 BV (4000 BV for each active line)	1
	Possess 5 or 6 Active QM Lines and with Personal Group Bonus Value (PGBV) 1000 BV (4000 BV for each active line)	2
	Possess 7 Active QM Lines and Personal Group Bonus Value (PGBV) 200 BV (4000 BV for each active line)	3

Terms and Conditions:

1. Open to all AVAILIAN in Malaysia.
2. The cash value of every Traveling Incentive point is calculated according to company monthly national sales in BV against total qualified points.
3. The cash value of Traveling Incentive point is only valid for Avail Incentive Trip year 2017.
4. The accumulated cash value is strictly NON-Transferable to neither third party nor exchange for cash, products or redemption of other campaigns.
5. This incentive trip is inclusive of return air ticket, accommodation and meals. However, any additional cost incurred will be borne by distributors.
6. Qualifiers are required to gather at Kuala Lumpur International Airport (KLIA) or KLIA2 for departure.
7. Company reserves the right to substitute the rewards with other of the same value.
8. Company reserves the right at its absolute discretion to amend, delete, substitute or add on any of the above mentioned terms and conditions from time to time without prior notice.